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第一部分 Part I   

安防行业 Safety Engineering 

1. AROSOFT network GmbH                                arosoft.de 

 

AROSOFT network 有限公司成立于 1998 年 1 月 1 日，专注于电脑全自动驱动项目的实施。

AROSOFT 网络公司的产品是开放式管理架构（OMA），该产品可在所有电脑系统下运行。通过编算数码

程序方式安全变换或更新系统是 OMA 软件的特色。 

通过建立安全管理云清除系统攻击。使用 OMA 系统服务，快速有效回到目标状态。 

OMA 可通过 Windows, Linux, Solaris 和其他系统进行系统维护。 

Die AROSOFT network GmbH besteht seit dem 01.01.1998 und hat sich auf die Durchführung von 

Projekten spezialisiert, die einen vollautomatischen Betrieb von Computern erlauben. Das 

Produkt Open Management Architecture (OMA) wurde durch die AROSOFT network GmbH 

entwickelt und bedient alle Computersysteme. Systemwechsel bzw. die Aktualisierung von 

Systemen auf sicheren verschlüsselten Wegen ist die Spezailität der Software OMA.  

Sytemangriffe liquidieren durch Aufbau einer Secure Management Cloud    

Mit OMA SM-Servern rasant und zuverlässig zurück zu Sollzustand!  

OMA versorgt Systeme mit Windows, Linux, Solaris, Mac OS X und allem anderen  

 

 

 

 

 

电话/Tel: +49 30 56701743 

邮箱/Email: info@arosoft.de. 

 



 

 

 

2. Lantech Communications Europe GmbH        lantechcom.eu 

 

Lantech 公司提供工业和 IP 网络解决方案，Lantech 公司致力于为客户提供多种多样

的高质量网络解决方案。该公司的核心能力在于其网络软件以及硬件。 

With a long background in IP Ethernet products, Lantech brings the best network 

solutions for Industrial and IP networks to the marketplace. The Lantech group is 

devoted to providing feature rich, high-quality networking solutions with 

outstanding service and support to our world-wide partners. Lantech’s core 

competency is centered around our network software and hardware, which allows 

for the seamless delivery of a variety of applications and services in diverse network 

environments. 

 

 

 

 

 

电话/Tel: +49 9372 50959-97 

传真/Fax: +49 9372 50959-99 

邮箱/Email: sales@lantechcom.eu 

 

mailto:sales@lantechcom.eu


 

 

 

3.Leiner & Wolff GmbH                                        leiner-wolff.de 

 

Leiner & Wolff 公司成立于 2003 年，从欧洲媒体实验室公司（European Media 

Laboratory GmbH），Klaus Tschira 基金会的一个研究机构脱离开来而成立。公司致力于

软件发展，重点是网络应用，地理信息系统以及开放标准下的图片加工。 

Die Firma Leiner & Wolff entstand 2003 als Spin-off der European Media 

Laboratory GmbH, einer Forschungseinrichtung der Klaus Tschira Stiftung. 

Wir beschäftigen uns mit der Entwicklung von Software u.a. mit den 

Schwerpunkten Webanwendungen, geographische Informationssysteme und 

Bildverarbeitung auf der Grundlage offener Standards. 

 

 

 

 

 

 

电话/Tel: +49 (0)6221 4332134 

传真/Fax: +49 (0)6221 4332135 

邮件/Email: info@leiner-wolff.de 

 



 

 

 

4.TELCO TECH GmbH                                    telco-tech.de                    

 

自 1993 年 在德国首府柏林附近的 Teltow 总部发展起安全保护电子技术，2012 年在

柏林设立分支机构。作为德国为数不多的高端安全保护技术制造商之一，该公司品牌 LiSS

产品提供了先进的网络安全保护技术，以高性能、多功能和优越的用户体验操作为优势。 

TELCO TECH GmbH develops IT security solutions at headquarter in Teltow near 

Berlin since 1993. Since 2012 there is a branch in Berlin. As one of the few 

independent German producer of high-end security systems, the company offers 

brand name LiSS (LAN Internet Support Station) modern, technologically advanced 

security appliances that cover the entire field of network security and are 

characterized by performance, multi-functionality and user-friendly operation. 

 

 

 

 

 

电话/Tel: +49 (3328) 430810 

传真/Fax: +49 (30) 565862619 

邮箱/Email: info@telco-tech.de 

 



 

 

第二部分 Part II   

灾害管理行业 Disaster Management Security 

1. AIRSENSE Analytics GmbH                                    airsense.com 

 

AIRSENSE 公司成立于 1996 年 4 月 15 日，由 Wolf Münchmeyer 和 Andreas Walte 博士共同创

建，公司总部位于德国梅克伦堡州首府什未林。AIRSENSE 是一家创新型企业，公司主要研发并生产高品

质的用于环境及工业过程监控的检测仪器，尤其是用于气体检测及分析领域的仪器。 

如今，我公司已经成为世界领先的传感器阵列技术检测仪器制造商及相关技术的输出商，凭借高品质

的专业设备，成功地在国际市场上建立了自己的领先地位，并将公司产品成功销往世界各地。 

AIRSENSE Analytics was founded on April 15 1996. This innovative company has its registered 

place of business in Schwerin – the capital of Mecklenburg-Vorpommern region.  

Airsense centers its activity on the development and manufacturing of high qualified 

instrumentation for the fields of processing, environmental techniques, as well as for analytical 

services for the air analytics.  

Airsense has been succeeding in placing its especial products in the international market. Today 

Airsense is one of the worldwide recognized manufacturers of sensor array technologies and its 

associated services. 

 

 

 

 

 

电话/Tel: +49 (0) 385 3993 280 

传真/Fax: +49 (0) 385 3993 281 

邮件/E-Mail: info@airsense.com 

 

mailto:info@airsense.com


 

 

 

2. Drägerwerke AG & Eeva                                       draeger.com                                                          

 

德尔格为客户提供完整的危害管理方案，重点关注个人安全和保护生产设施。安全分公司的现有产品

组合包括：固定式和移动式气体检测系统，呼吸防护、消防设备、专业潜水设备，酒精和毒品检测仪器。 

医疗分公司的产品系列涵盖了麻醉工作站、用于重症监护的呼吸通气设备治疗 急诊和转运呼吸装置、

婴儿保温治疗设备、患者监护设备、IT 解决方案和气体管理系统。 

德尔格在全球有近 13500 位员工，遍及世界 190 多个国家。集团在 40 多个国家设有销售和服务

机构。研发和生产设施位于德国、英国、瑞典、南非、美国、巴西、捷克和中国。 

The safety division offers its customers complete hazard management solutions with a special 

focus on personal safety and protecting production facilities. The safety division's current 

portfolio includes stationary and mobile gas detection systems, respiratory protection, 

firefighting equipment, professional diving gear, and alcohol and drug-testing instruments. 

The medical division's product range covers anesthesia workstations, ventilation equipment for 

intensive care, emergency and mobile ventilation units, warming therapy equipment for infants, 

patient monitoring equipment, IT solutions and gas management systems. 

Dräger has about 13.500 employees worldwide and is present in over 190 countries around the 

globe. The Group maintains sales and service organisations in over 40 countries. Its development 

and production facilities are based in Germany, Great Britain, Sweden, South Africa, the USA, 

Brazil, the Czech Republic and China. 

 

 

 

电话/Tel: +49 (0)451 882-0 

传真/Fax: +49 (0)451 882-2080 

 

http://www.draeger.com/


 

 

 

 

3. PolyCare Research Technology GmbH & Co. KG          Poly-care.de 

 

位于德国图林根，成立于 2010 年 2 月的 PolyCare 技术研究有限公司着眼于在灾后重

建、区域建设中被广泛运用的聚合物混凝土技术，通过工业调查和研究目的是集合各种普通

混泥土的优势制造出价格有竞争力、优质且安全的产品。 

 

PolyCare can provide sustainable housing in a modular design. The process 

(production of the PolyCare concrete and forming into the necessary components) 

can be implemented on site by the local labour force and using locally available 

natural materials. The PolyCare product and design is so simple that it can be 

implemented without technical aids or specialized working knowledge. The final 

products are made for and by the local population and this provides them with a 

hope and motivation when so often they have nothing to look forward to. 

 

 

 

电话/ Tel.: +49 (0)36 845 - 40 857 

传真/Fax: +49 (0)36 845 - 40 892 

邮件/E-Mail: info@poly-care.de 

 



 

 

 

 

4. SVG-Sicherheitsverwaltungs AG SVG 安全管理       eurosecurity-svg.de 

 

SVG 公司及其子公司提供安全服务，安全技术以及运钞、运输贵重物品的解决方案。 

1982 年成立公司，旗下控股 20 家企业，这些企业专注于高敏感安全领域和专业全面

的个人，物品和货币等的安全管理。有高质量的安全技术支持，全面而高效的监管服务，安

全服务以及现代的 EDV-/远程交流技术支持。 

Wir, die SVG AG, bieten mit unseren Tochterunternehmen spezielle Lösungen für 

Sicherheitsdienstleistungen, Sicherheitstechnik und Geld- und Wertdienste. 

Hinter dem 1982 gegründeten Unternehmen SVG AG verbirgt sich eine Holding mit 

20 verschiedenen Fachunternehmen, die sich auf Aufgaben rund um den 

hochsensiblen Bereich der Sicherheit konzentrieren und eine professionelle 

Rund-um-Absicherung von Personen, Sach- und Geldwerten bieten – unterstützt 

durch qualitativ hochwertige Sicherheitstechnik, komplette sowie wirtschaftlich 

effektive Bewachungs- und Sicherheitsdienste und modernster EDV-/ 

Telekommunikationstechnik. 

 

 

电话/Tel: +49 4421 / 933 000 

邮箱/Email: info@eurosecurity.de 

 


